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§ 15  

Svar på skrivelse om åtgärder för att förhindra 
bostadsinbrott genom ökad samverkan med Grannstöd 
och bl.a. villaägarföreningarna 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 

Det har inkommit en skrivelse från Ole-Jörgen Persson (M) om att  
Spånga-Tensta har högst antal bostadsinbrott i Stockholm, i synnerhet 

Solhem. Ole-Jörgen Persson (M) vill uppdra till förvaltningen att se 

över och utreda hur stadsdelen kan förbättra sitt samarbete med 

Grannstöd och Villaägareföreningarna för att hjälpa till att förebygga 

inbrott, vandalisering och otrygghet i Spånga-Tensta. 

 

Under 2014-2015 har en ökning av villainbrotten skett i Solhem från 

att 4 procent till att 5,5 procent av villorna varit utsatta för inbrott. 

Den mest utsatta adressen under 2015 var Solhemsbackarna med 8 

inbrott.  

 

Förvaltningen kommer att förbättra sitt samarbete med Föreningen 

Grannstöd och Villaägarföreningarna enligt följande: 

 Villaägareföreningarna i stadsdelen kommer att bjudas in till 

möten där Brottsofferjouren föredrar hur man kan hantera 

otryggheten efter det att man utsatts för inbrott. 

 Föreningen Grannstöd kommer att erbjudas att upprätta ett 

Idéburet Offentligt Partnerskap där stadsdelsförvaltningen 

förbinder sig att hålla Föreningen Grannstöd med fordon. 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 20 april 2016. 

Dnr 1.6-92/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


